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Abstract (en)
1. A rail with holes (12) connected to a lubricant pump by conduits (11) for supplying lubricants to the flank areas (13) of the rail subjected to wear
by traffic, characterised in that each conduit (11) comprises a permanently elastic material at least at the end connected to a hole (12) and lies
against the wall of the hole (12) to extend through the hole (12) substantially up to its outlet end, and that a metal nipple (14) provided with a through
passage (16) is pressed into the end of the conduit (11) from the outlet end of the hole (12).

Abstract (de)
Bei einer Fahrschiene (1) mit über Leitungen (11) mit einer Schmiermittelpumpe verbundenen Bohrungen (12) zur Zufuhr von Schmiermitteln zu
den durch den Fahrbetrieb verschlessbeanspruchten Flankenflächen (13) der Schiene (1) weist jede Leitung (11) zumindest an dem jeweils mit
einer Bohrung (12) verbundenen Ende ein dauerelastisches Material auf und reicht an der Wand der Bohrung (12) anliegend durch die Bohrung (12)
hindurch im wesentlichen bis zu deren Austrittsende, wobei ein mit einem Durchlass (16) versehener Metallnippel (14) von dem Austrittsende der
Bohrung (12) her in das Ende der Leitung (11) eingepresst ist.
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